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Abstract (en)
[origin: DE19638499C1] An electrical plug-connector coupling including a first plug-connector part having a box-shaped encapsulating housing,
and a second plug-connector part pluggable into the encapsulating housing and a U-shaped fuse-slider protecting the second plug- connector part
against inadvertent separation. The encapsulation housing (40) has two opposite-facing double- walled side-walls (43,44), with the two inner walls
(43b,44b) provided with latching hooks (45) which hinge outwards when a second plug connector part (50,70) is inserted into the encapsulation
housing (40). The fuse-slider (30) is slidable by its two opposite-facing side walls (31,32) into the gaps between the inner and outer walls of the
housing.

Abstract (de)
Die elektrische Steckverbinderkupplung ist modular aufgebaut und verfügt über mehrere ineinander steckbare Steckverbinderteile. Eines der
Steckverbinderteile verfügt über ein Umgehäuse (40) mit doppelwandig ausgebildeten Seitenwandungen (43, 44) mit Rasthaken (45) zur
rastenden Halterung der anderen Steckverbinderteile (50, 70). In den Spalt zwischen den doppelwandigen Seitenwandungen (43, 44) ist ein
Sicherungsschieber (30) einschiebbar, um die Rasthaken (45) an einem Zurückfedern zu hindern. <IMAGE>
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